
Protokół Nr XLIV/2014 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż w sesji bierze udział 13 radnych co stanowi wystarczające quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Nikodema Jawor. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o zmiany w porządku obrad: 

1. Wprowadzenie jako pkt. 5 wybór Kapituły Honorowej do nadania godności 
„Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 

2.  Uchwała w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Wybór Kapituły Honorowej do nadania godności „Zasłużony dla Gminy 

Sędziszów”. 
6. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
7. Interpelacje i zapytania radnych . 
8. Uchwała  w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji projektu 

systemowego "Aktywizacja społeczna i zawodowa osób korzystających 
z pomocy społecznej" w ramach działania 7.1 Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji, Poddziałanie 7.1.1 "Rozwój i upowszechnianie aktywnej 
integracji przez ośrodki pomocy społecznej" 

9. Uchwała w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez  Przedszkole Samorządowe 
w Sędziszowie. 

9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2013 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu 
finansowego za 2013 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 

11. Przyjęcie sprawozdania z zakresu Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2013 
rok. 

12. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2014 – 2024. 
13. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
14. Analiza roczna stanu gospodarki odpadami komunalnymi za rok 2013. 
15. Uchwała w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 



Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji   
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący  
- poprosił o  zgłaszanie kandydatów do Kapituły  Honorowej do nadania godności 
„Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
Zgłoszono następujące kandydatury: 

1) Mariusz Gliwiński 
2) Stanisław Łazarski 
3) Marek Mentel 

Wszyscy wyrazili zgodę. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
3 głosy – wstrzymujące się 
W przerwie obrad Kapituła spotka się celem zaopiniowania wniosków o nadanie 
tytułu „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
Ad. 6 
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał 
stanowi załącznik do protokołu). 
Poinformował że ZDP rozstrzygnął przetarg na drogi, odcinek Sędziszów – Mierzawa 
będzie wykonany na długości 2700m z poszerzeniem do 6m i chodnik na odcinku od 
mostu do kościoła w Krzcięcicach + remont odcinka w Pawłowicach. 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 
Radny J. Strzelec 
- jaka kwota na drzewka? 
Pan Burmistrz 
- 388zł. 
Ad. 7 
Radna B. Wójcik 
- zapytała kto jest właścicielem działek o Nr 336/1/2/3 na osiedlu Sady. 
Radny M. Gliwiński 
- wyciąć barszcz Sosnowskiego przy Leśnej skręt na cmentarz. 
Radny W. Tabor 
- ustawić lustro na skrzyżowaniu w kierunku PALKO od miejscowości Piła – 
Gniewięcin. 
Radny Z. Konieczny 
- w Klimontowie mamy plagę lisów na zarośniętym terenie wokół stawów, proszę 
zgłosić do Koła Łowieckiego, 
- prośba o znak przy drodze Jeżów – Lipie „niebezpieczny zakręt w lewo”. 
Radny D. Juszczyk 
- zwrócił się o sprawdzenie kanalizacji na osiedlu domków przy SEFAKO ponieważ 
wybijają studzienki w piwnicach. 
Radny J. Strzelec 



- do remontu drogi w Białowieży przywieziono gruby kamień ale nie ma drobnego do 
zaklinowania, jest konieczny, 
- zamontować lustro w Mstyczowie zjazd z powiatowej do nowo zrobionej drogi przez 
PKP w kierunku Karczowic. 
Radny S. Łazarski 
- prośba o udrożnienie kanalizacji między blokami 11 – 7 na Skarpie, wymienić i nie 
będzie potrzeby ciągłego płukania. 
Radny N. Jawor 
- od 2 lat proszę o dwa znaki „teren zabudowany” dla Boleścic Zapusta, podobno od 3 
miesięcy leżą i nie ma kto zamontować, 
- przy drogach powiatowych wykaszano trawy tylko raz znów zarośnięte pobocza w 
wielu miejscach brak widoczności. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- kolejny raz powtarzam o naprawie wyrwy w drodze powiatowej Sosnowiec, która 
powstała w wyniku prac przy światłowodzie, 
- słupy telefoniczne nie poprawione pochylone nad drogami, kable wiszą tak nisko że 
rolnicy nie będą mogli przejechać kombajnem, 
- przejazd do Rynku i jego oznakowanie, tablica z pierwszeństwem przejazdu 
całkowicie niewidoczna, 
- co dalej z ul. Kielecką ciągle łatana szlaką i znów pełno dziur, 
- 14 września ma być otwarcie nowej remizy w Rynku, co jeśli wykonawca nie 
wywiąże się z terminu czy będą kary? 
- poprosił o podcięcie drzew na łukach dróg. 
Pan Przewodniczący 
- ponawiam interpelację o remont mostu w Rynku, co roku otrzymuję pismo z 
obietnicą wykonania w następnym i nadal nic się nie dzieje. 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do realizacji 
projektu systemowego "Aktywizacja społeczna i zawodowa osób korzystających 
z pomocy społecznej" w ramach działania 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej 
integracji, Poddziałanie 7.1.1 "Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez 
ośrodki pomocy społecznej" 
Głosowanie 
13 głosów – za       uchwała Nr XLIV/344/2014 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez  Przedszkole 
Samorządowe w Sędziszowie. 
Głosowanie 
13 głosów – za         uchwała Nr XLIV/345/2014 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2013 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
Głosowanie 
13 głosów – za        uchwała Nr XLIV/346/2014 



Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu 
finansowego za 2013 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 
Głosowanie 
13 głosów – za          uchwała Nr XLIV/347/2014 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił  sprawozdania z zakresu Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za 2013 rok. 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
Pan D. Wiekiera Komendant Policji 
- odniósł się do zapisów w sprawozdaniu dotyczących stanu bezpieczeństwa publicznego za 
2013 rok, w porównaniu do lat poprzednich liczba przestępstw i wykroczeń zdecydowanie 
spadła. Spowodowane to jest zaangażowaniem policjantów, którzy stale i zdecydowanie 
reagują na wszelkie naruszenia prawa w tym głównie na wykroczenia popełniane w rejonach 
sklepów, parków, barów i innych miejscach zagrożonych. Odnotowaliśmy mniej wypadków i 
kolizji. Obecny stan bezpieczeństwa ma wysoką ocenę społeczną. 
Radny S. Łazarski 
- prosimy o kontynuację prewencji, zapobiegać przebywaniu młodzieży poza domem w 
późnych godzinach nocnych. Podkreślam, że kiedy się zadzwoni reakcja Policji jest bardzo 
szybka. Zgłaszając muszę podać jednak swoje dane a później dostaję pismo jako 
poszkodowany, a ja tylko zgłaszam w imieniu mieszkańców. 
Pan D. Wiekiera Komendant Policji 
- nie musi Pan podawać danych można poprosić o anonimowość a jeśli są dane to dlatego 
dostaje Pan informację. 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2014 – 2024. 
Głosowanie 
12 głosów – za          uchwała Nr XLIV/348/2014 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
12 głosów – za            uchwała Nr XLIV/349/2014 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił analizę roczną stanu gospodarki odpadami komunalnymi za rok 2013. 
Rada nie miała uwag do przedstawionego materiału. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił kandydatury zaopiniowane przez Kapitułę Honorową do nadania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
- odczytał uchwałę w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się           uchwała Nr XLIV/350/2014 
Ad. 17 
Pan Burmistrz 



- udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania dla radnych: 
Pani B. Wójcik – właścicielem działki jest PKP, poleciłem wydziałowi RDG poinformować 
że jeśli będą chcieli sprzedać, będziemy zainteresowani negocjowaniem ceny. 
Radna B. Wójcik 
- PKP już wystawiło do sprzedaży, nie mamy na co czekać, teren służy dla mieszkańców, 
dlaczego zostały pominięte gdy występowaliśmy o przejęcie innych terenów. Na dziś jeszcze 
nie ma zainteresowanych. 
Pan Burmistrz 
- na pewno nie przekażą nieodpłatnie bo jest to teren komercyjny, przez wiele lat staraliśmy 
się o przejęcie dróg osiedlowych, część przejęliśmy nieodpłatnie za część trzeba było 
zapłacić. PKP najpierw bada rynek czy będą chętni. Jeśli będzie duże zainteresowanie to cena 
pójdzie w górę. 
Pani B. Wójcik 
- należy wystąpić i negocjować cenę. 
Pan Burmistrz 
- pokazanie że nam bardzo na tym zależy spowoduje to, że oni od razu podniosą cenę a jak się 
nikt nie zgłosi to negocjacje wyglądają inaczej. 
Radna B. Wójcik 
- dla mnie niezrozumiałym jest fakt, że te działki zostały pominięte gdy występowaliśmy o 
inne, a jak ktoś zechce tam coś budować? 
Pan Burmistrz 
- na pewno tam gdzie jest parking gmina musi przejąć. 
Radna B. Wójcik 
- chcę aby gmina wystąpiła z pismem i poczyniła starania o przejęcie. 
Pan Burmistrz 
- została zgłoszona interpelacja i dobrze, my się zastanowimy i wybierzemy najkorzystniejsze 
rozwiązanie dla gminy, 
- jest na etapie przejęcie lokali mieszkalnych i okazało się że jest problem, nie zgadzają się z 
zapisem o nieodpłatnym przejęciu kanalizacji. 
Radna B. Wójcik 
- moja prośba aby nie dopuścić do przetargu i przejęcia przez obcego właściciela. 
Pan Burmistrz 
- tam gdzie parking wystąpimy a resztę jak ktoś chce kolejny sklep budować niech kupuje. 
Radny S. Łazarski 
- ważne to co powiedziała radna parking został wybudowany za pieniądze gminy, ważne aby 
przejąć parking i dojazd. 
Pan Burmistrz 
- zrobimy wszystko aby parking przejąć, odliczymy sobie poniesione nakłady, 
- wysłaliśmy pismo protest PKP Kraków i Lublin w sprawie wystawienia do sprzedaży 
parkingu przy Dworcu, chcą sprzedać nie patrząc że to ich pracownicy z niego korzystają. 
Pan M. Gliwiński – staramy się usuwać wszystkie skupiska barszczu Sosnowskiego, na 
prywatne tereny nie wchodzimy, rozpoczynamy kolejne opryski i wycinkę. 
Pan W. Tabor – w sprawie lustra wystąpimy do Powiatu, 
Pan Z. Konieczny – wystąpimy do Kół Łowieckich o odstrzał lisów, 
- wystąpimy o zamontowanie znaku „niebezpieczny zakręt”. 
Pan D. Juszczyk – po ostatnich ulewach miałem telefony od mieszkańców osiedla domków, 
deszczówka wpływa do kanalizacji sanitarnej i dlatego zalewa piwnice, ludzie muszą 
odłączyć odpływ deszczówki do ścieków. 
Pan J. Strzelec – sprawdzimy drogę w Białowieży ile potrzeba klińca. 
Radny J. Strzelec 



- z tego zadania zdjęto 2300zł i dlatego zabrakło, gdzie są pieniądze z podatków? 
Pan Burmistrz 
- montaż lustra od strony Mstyczowa, sprawdzimy na miejscu i zgłosimy. 
Pan S. Łazarski – dalsza wymiana kanalizacji na Skarpie będzie robiona. 
Pan N. Jawor – jeśli są znaki „teren zabudowany” zostaną zamontowane, 
- wykoszenie pasa przy drodze w Boleścicach, musimy trochę poczekać bo u nas skończyli i 
koszą na terenie innych gmin bo nie było jeszcze koszone. 
Pan Z. Adamski – wyrwę w drodze powiatowej zgłosimy ponownie, 
- jeśli chodzi o zwisające kable telefoniczne to wreszcie nasze wystąpienia coś przyniosły 
mamy deklarację firmy że będą poprawiać, 
- podetniemy gałęzie celem odsłonięcia znaku przy przejeździe, 
- na Kielecką dowieziemy szlaki aby wyrównać dziury. 
Radny S. Łazarski 
- będzie realizowany program przebudowy PKP energetyka, będzie modernizowany obiekt, 
można wystąpić z propozycją wspólnego wykonania remontu drogi jako dojazdowej. 
Pan Burmistrz 
Pan Z. Adamski - termin zakończenia prac przy remizie w Rynku upływa 30 lipca br, jeśli nie 
zrobią będą kary, firmy wygrywają przetargi biorą wiele robót a później jest takie szarpanie, 
- drzewa nad drogami podcinamy sukcesywnie. 
Pan Przewodniczący – most w Rynku my możemy pomalować ale chodnik musi zrobić 
Powiat. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisja Inwentaryzacyjna Rady Miejskiej w Sędziszowie 
podaje do zaakceptowania przygotowane karty i spisy inwentaryzacyjne 
nieruchomości pozostających w zarządzie Urzędu Miejskiego, przeznaczonych do 
komunalizacji z mocy prawa.  
Karta i spis inwentaryzacyjny obejmuje nieruchomości położoną w Sędziszowie 
stanowiącą fragment ulicy Majowej jako działka Nr 384/1 o powierzchni 108 m2.  
Rada zaakceptowała przedstawioną kartę i spis inwentaryzacyjny, 
- odczytał zawiadomienie Wojewody Świętokrzyskiego o wszczęciu postępowania 
nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XLIII/338/2014 z dnia 28 maja 
2014 roku w sprawie zmiany Nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Sędziszów. Do dziś był termin złożenia wyjaśnień do Wydziału Infrastruktury i 
Nieruchomości Urzędu Wojewódzkiego, takie wyjaśnienia zostały przesłane. (pismo stanowi 
załącznik do protokołu). 
Radny Z. Gładki 
- na zebraniu w Pawłowicach p. Wąsowicz prosił o utwardzenie drogi, Pan Burmistrz obiecał 
że będzie utwardzona kamieniem, 
- to samo w Łowinii Jacek Gładki pyta kiedy będzie dowieziony kamień? 
- stawiam wniosek o wycinkę krzaków przy drodze gminnej rozjazd Łowinia kierunek 
Jędrzejowska do przejazdu w Zagajach tzw. stawy zarośnięte wikliną. Rozmawiałem z osobą 
która wycina i przerabia ale twierdzi że jest za mało żeby sprowadzać sprzęt. Koło 
Szczekocin jest firma która frezuje, należałoby wyciąć przynajmniej pas wzdłuż drogi. 
Pan Burmistrz 
- roboty klińcem dopiero zaczynamy droga do p. Wąsowicz i p. Gładki będzie robiona, 
- wniosek o wycinkę wikliny przekażemy do FLUID im potrzebna jest biomasa. Prezes 
zamierza powołać brygadę do tych prac, podpisze umowę z Powiatem, gdy będą mieli 
kupione rębaki to zrobimy we własnym zakresie, dla nich będzie pożytek a my będziemy 
mieli wykonaną robotę. 



Radny S. Łazarski 
- Burmistrz mówi że Remiza będzie wykonana w terminie, dlaczego np. ulica 1000-lecia ma 
termin wykonania do 20 sierpnia, od dłuższego czasu są utrudnienia i zagrożenie 
bezpieczeństwa w ruchu. Na przyszłość przyjmować krótsze terminy aby nie było takich 
utrudnień. 
Pan Burmistrz 
- wydaje się że termin nie jest długi, w międzyczasie było robione włączenie SCK do nowej 
kanalizacji. Za ekstra termin się płaci to czy mamy skrócić i zapłacić drożej? 
Radny J. Strzelec 
- ostatnio jechałem drogą od Łan do Otolina zrobiony jest odcinek 4,5km a nie jak u nas 
kawałeczki. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął XLIV sesję Rady Miejskiej w 
Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                                Sekretarz                                       Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


